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В своем материале автор вновь обсуждает проблему возможных поправок к Конституции Российской Фе-
дерации. Обращается внимание на то, что в пользу изменений Основного закона высказались, хотя и с разных 
позиций, такие высшие лица государства, как Председатель Правительства РФ, Председатель Конституционного
Суда РФ, Председатель Государственной Думы и, наконец, Президент РФ. Поскольку пока реальные шаги планиру-
ются, автор рассуждает о путях конституционного реформирования, а также предлагает свои — модифицирован-
ные — проекты законов Российской Федерации о поправках к Конституции Российской Федерации.
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In the article, the author reviews the issue of possible amendments to the Constitution of the Russian Federation 
once again. Attention is paid to the fact that such supreme government offi  cials as the Chairperson of the Government 
of the Russian Federation, the Chairperson of the Constitutional Court of the Russian Federation, the Chairperson of the 
State Duma and the President of the Russian Federation have spoken in favor of the amendment of the fundamental 
law, although from diff erent standpoints. As no real steps have been planned yet, the author speculates about the ways 
of constitutional reformation and proposes his own (modifi ed) drafts of laws of the Russian Federation on amendments 
to the Constitution of the Russian Federation.
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